
Valtuustoaloite  

Urheilukentän istuinten uusinta 

 

Urheilukentän katsomon puiset istuimet ovat tulleen tiensä päähän ja ovat osin myös vaaralliset 

rautatappien sojottaessa betonista. Kysyntää ja tarvetta katsomolle on, sillä viimeisimmässä 

paikallisen urheiluseuran kotiottelussa oli n. 200 katsojaa, joista iso osa myös pieniä lapsia. 

Ehdotan seuraavaa: Kunta tarjoaa materiaalit ja työn suorittaa jokin kärköläläinen seura 

talkoohegessä jos ja kun varikon väki on jo muutoinkin ylityöllistetty.  
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